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Op vr ijdag 17 december 2004 werd een feestavond 
georganiseerd voor  alle bewoners die actief zij n in 
het kader van het wij kbeheer in Amsterdam 
Zuidoost. Maar liefst twee van deze actieve 
bewoners hebben iets over  die avond geschreven. 
 

Het feest was georganiseerd door het 
Bureau wijkcoördinatie, dat op deze 

kken 
ten opzichte van de Zuidoost bewoners 
die zich inspannen om iets moois te 
maken van hun stadsdeel. Normaal 
wordt alleen de actieve persoon 
uitgenodigd, maar ditmaal mocht ook 
de partner meekomen en dat verhoogt 
alleen maar de feestvreugde. De inloop 
was al direct gezellig met koffie en 
gebak en heel veel bekende gezichten. 
Het buffet bestond uit een aangename 
Surinaamse rijsttafel met allerlei lekkers 
met vooraf een heerlijke salade en als 
toetje een uitermate zoete vla waarvan 
ik de naam niet ken maar ik vond hem 
wel erg lekker. De bediening vond ik 
zeer vriendelijk. Onnodig te zeggen dat 
in voldoende mate drank aanwezig was. 
 
Om 20.00 uur werden we officieel welkom geheten 
door Pieter Litjens, portefeuillehouder Beheer en 
Milieu, waarna het Gaasperdams Gemengd Koor een 
optreden verzorgde dat klonk als een klok. Vooral de 
Christmas Carols waren van een ontroerend gehalte. 
Fijn dat zoiets moois in Zuidoost bestaat. Tot de pauze 
werden we verwend met een optreden van de 
cabaretière Jeritza Toney. Zij is volgens mij meer 
stand-up comedian: ze reageerde zeer alert op de zaal 
met liedjes en verhalen en heeft een prima mimiek. In 
ieder geval weten we nu waarom haar kinderen zo 
vaak struikelen. Kortom, Holendrecht mag trots zijn 

k en gezellig. Na de 
pauze een prima optreden van de Gospelzangeres 
Muriël Blijd, prachtige stem en veel volume. Vooral 
haar toegift viel in de smaak. 
Hierna werd het tijd voor de dansvloer met een zeven-
mans (een-vrouws) orkest. Het swingde de pan uit. 
Dat zeven verschillende nationaliteiten prima muziek 
kunnen maken werd hier vanavond bewezen. Vooral 
Edmée deed haar best om iedereen, of ze wilden of 
niet, op de dansvloer te krijgen. Maar aan alles komt 
een eind zo ook aan deze gezellige avond.  
 
 
 

 
 
 
Een pluim geef ik graag aan de ambtenaren die dit 
feest georganiseerd hebben. Aan u als lezer geef ik 
mee: doe ook iets voor de buurt, misschien wordt u 
ook eens uitgenodigd; het is alleszins de moeite 
waard. 
 

 

 
 

 
En het was ook echt een gezellige avond, maar wie ik 
miste was een bewoonster die heel lang veel voor 
Holendrecht heeft gedaan, Judith te Morsche. Ik 
hoorde later dat ze door andere bezigheden niet kon 
komen (jammer). 
 
Nu, twee dagen later was ik aan het kijken of er 
lichtjes konden in de kerstboom, die bij de Drecht was 
neergezet. Elektra kon van de Drecht vandaan komen, 
maar de kabel moest 30 meter lang over het dak. Waar 
vind je jonge mensen die dat willen doen? Dus ik 
dacht: bewoners centraal, dat is nog een lang verhaal. 
Naar de buurt opbouwwerker gebeld, deze was ziek. 
Een vervangster van hem zou mij terugbellen en dat 
gebeurde. Na twee gesprekken met haar baas, besloten 
ze te kijken of ze een krachtig iemand konden vinden 
om de klus te klaren. Als dat echt lukt, zie ik het 
kerstlicht verschijnen. En ik denk: de bewoners staan 
wel centraal. Ik hoop dat u ervan genoten heeft, een 
brandende kerstboom voor alle Holendrechters. 
 

Dank-je-wel-avond 


